
 

Notulen Algemene Ledenvergadering  
VV De Noormannen 
 
Datum:  Donderdag 30 november 2023  
Aanvang:  20:15 uur 
Locatie:  Kantine VV De Noormannen 
 

Aanwezig: 
Verona Conté, Christy Cijsouw, Jesse Simonse, Arjen Simonse, Marco Verburg, Peter 
Willeboordse, Arjen Houmes, Lennard Kerkhove, Joop Kesselaar, Jan Huibregtse, Dave 
Jongepier, Anton Melis, Michael Richard, Piet Lievense, Damian Cijsouw, Erika Toutenhoofd, 
Patrick Knevel, Stijn Cijvat, Ron de Nooijer, Mark Riemens, Rody Janse, Julian Coppoolse, 
Luuk Joosse, Thomas Willeboordse, Erwin Pouwelse, Jaap Kaland, Robert Cijsouw, Liz 
Sturm, Finy Cijsouw, Vera Cijsouw, Rens Janisse, Jacco Cijsouw, Niels Gabriëlse, Siebren 
Cijvat, Mikai Verhulst, Sander Riemens, Piet Huibregtse, Arjen Simonse, Dylan Maljers, Niels 
van Belzen, Jeroen Huibregtse. 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Theo van Hercules, Monique Provoost, Hayo Houmes, Josianne Janse, André Toutenhoofd, 
Nicky Holmes, Jordy Conté, Edwin de Pagter, Nathalie Meijers, Pim Bastiaanse, Jan de 
Pagter, Willem Cijsouw, Jackie Minderhoud, Gerbert van Sighem, Henk Wielemaker, Hans 
Minderhoud, Elisa van Sighem, Kris Pouwelse, Niels Coppoolse, Leo Brasser, Sven en Cas 
Joosse, Ronald Huibregtsen, Emilie Cijsouw. 

 
 

1. Opening en vaststellen agenda 

Jesse opent als waarnemend voorzitter de vergadering en heet iedereen welkom.  

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken/e-mails 

Mededelingen niet van toepassing, 2 voorstellen van leden ingekomen, zie agendapunt 4 

“Voorstellen van de leden”. 

 

3. Notulen Algemene ledenvergadering d.d. 1 juni 2023 

Geen opmerkingen. Notulen worden vastgesteld. 

 

4. Voorstellen van de leden 

• Richtlijnen qua lief en leed licht Jesse toe, komt op website. 

• Walking voetbal: succesvol bij o.a Serooskerke, aan Henk vragen, evt. ook bij Meeuwen 

informeren.  

• Update verkenning samenwerking buurverenigingen: gesprekken met tennis en korfbal: zie 

presentatie Jesse, Joop, Stefan en Peter 

 

5. Financiële zaken 

• Kascontrole: Zijn getekend door Jan Huibregtse en Piet Lievense. Zij geven toelichting. Van te 

voren een overzicht (per grootboekrekening) aanleveren is wel handig, via de e-mail van te 

voren. Jan en Piet zijn beide akkoord voor nog een controle volgend jaar.  

• Balans en Verlies en Winst 2022/2023: Akkoord, geen vragen. 



 

• Contributie: Voorstel 2024/2025: Akkoord, geen vragen. 

 

6. In gesprek over 

Via menti.com kunnen de aanwezigen vragen beantwoorden of een keuze doorgeven. Er wordt in 

groepjes van ca. 4 personen gesproken over onderstaande onderwerpen: 

1. Kantine: 2 ludieke vragen om er in te komen. 

2. Ledenwerving: Christy licht toe wat er zoal al gedaan is en wordt. Er komen 32 responses 

binnen.  

Toelichting bij suggestie ”Activiteiten thuiswedstrijden”: bijvoorbeeld schieten op doel met 

gaten, hoe hard schieten 

3. Senioren-voetbal deel 1: Niet veel concrete verbetervoorstellen. 

Wat ideeën worden aangegeven: Aansluiting jeugd bij senioren, meer effort in jeugdtrainers 

om niveau te verhogen, goed nadenken (ook beleidsmatig) over wat je kan bieden nu de 

komende 4-5 jaar, evt. spelers van buiten halen (1e) evt. tegen betaling. 

4. Seniorenvoetbal deel 2: Lennard geeft aan wat de problemen zijn, hoe op te lossen, ook 

beloningsstelsel misschien invoeren voor 1e. Wie gaat er in Tc zitten+ bestuurslid  

voetbalzaken, evt. hiervoor iemand inhuren? Suggestie van Arjen S. en Erwin P. 

Zie verder bijgevoegde 3 overzichtjes vanuit Menti. 

 

7. Rondvraag 

• Dave Jongepier: Schoonmaakster 2 maanden met vakantie, is al bekend. 

• Joop Kesselaar: Tijdspad voor komende seizoen uitzetten belangrijk om bovenstaande op te 

pakken en ook te communiceren. Binnen bestuur + TC  bekijken en actie ondernemen. Ook 

aandacht voor vrijwilligers die veel doen, dat ze niet teveel belast worden. Joop sluit af met 

complimenten vragen voor alle vrijwilligers.  

• Erwin Pouwelse: Complimenten voor onderhoud velden. Vraagt naar de richtlijnen voor 

afgelastingen velden. Piet Huibregste reageert dat weersverwachtingen ook essentieel zijn, 

moeilijk om hier eenduidige richtlijn aan te geven. Per keer bezien. Wel is het zo dat  

communicatie over toestand velden beter kan (bijv. aan noord-oostkant trainen). Trainen soms 

op plaatsen die niet geschikt zijn. Zelf kritisch zijn op situatie veld, bijv. na spelen, is ook een 

aandachtspunt. 

 

8. Sluiting 

Jesse beëindigd de vergadering en nodigt iedereen nog uit voor napraten met een drankje. 

 

 
 


